

六级写作解析  
郑州新东方学校王园园

【试题】

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write an essay on the saying **The best preparation for tomorrow is doing your best today.** You should write at least 150 words but no more than 180 words.

【解析】

本次考察的六级写作和往常考察的一样，要求大家写议论文，考察内容是“过好今天就是对明天最好的准备”，这是我们耳熟能详的话题，所以总体上来说难度中等。

根据题目信息可知，是考察的是哲理类话题的文章，那么我们就可以按照英语文章的行文结构“总-分-总”这种三段论的形式来展开写文章。

第一段开篇点题即引出话题，引出这句话反应的道理的重要性。

第二段论证话题。因为是哲理类的话题，那么大家就可以论证哲理的重要性、并举例子进行说明。

第三段自然评论或总结结论，重述引语的重要性。

接下来，小伙伴们来看一下具体文章的写作吧。

【范文】

As the old saying goes “The best preparation for tomorrow is doing your best today.”, it is the gems of wisdom from generation to generation. The saying still inspires a lot of people nowadays. By the proverb, we can know the significance of preparations in advance.

The implication of the saying can be illustrated by the following evidences. First, doing our best today means that it is necessary for us to work hard and finish all tasks which should be completed today. Only when we take advantage of the present, can we have a better tomorrow. As we all know, “Opportunity prefers the prepared mind”. In addition, we can make full use of today because it is under our control, compared with tomorrow that is never controllable and predictable. Just as you want to make great progress in your learning, you have to start from today to study hard.

To sum up, today is the foundation of tomorrow; therefore, it is highly suggested that we

---

should grasp chances from today and make full preparations for tomorrow.

新东方  
XDF.CN

新东方  
XDF.CN

新东方  
XDF.CN

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN

大学考试

大学考试

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN

大学考试

大学考试

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN

新东方  
XDF.CN

大学考试

新东方  
XDF.CN